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,CONSELL DE BARRI DE CANYELLES  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 

ACORDS 

Data: 20/06/2024 Hora inici: 18.00 

Hora final: 20.15  

 

Lloc: presencial AV Canyelles (c. Federico García Lorca, 27) 

 

Persones assistents 

Composició de la taula 

    Regidor: Xavier Marcé 

Presidència:  Antonio Cabrera 

Vicepresidència: Yolanda Candel 

Conseller tècnic: David Martínez 

Gerent: Gabriel José Duarte 

Tècnic de barri: Màrius Comorera 

 

 

Assistents al consell: 

 

Representants d’Entitats/Associacions: AV Canyelles, AMPA Escola Tomàs 

Moro, Ass. Casal d’avis, Associació Alumnes Escola d’adults de Canyelles 

Consellers o conselleres o altres representants polítics: Francisco González 

Tienda, Javier Barreña, Lorena Checa 

 

Assistents: 

 

Assistència total en el moment de màxima afluència:  60 
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Ordre del dia 

  

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del Consell 
de Barri 

2. Actualització d’obres al barri (interiors de Canyelles i apartaments tutelats 
per a gent gran Pau Casals) 

3. Torn obert de paraules 
  
Síntesi  
 

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del Consell 
de Barri 

 
Es donen a conèixer les diferents candidatures presentades a través de la 
plataforma Decidim Barcelona sense que ningú manifesti res en contra i, 
per tant, resten aquestes aprovades. 
- Vicepresidència del Consell: Yolanda Candel Ledesma 
- Comissió de seguiment: Ass. de Veïns i veïnes de Canyelles 

 

 
2. Actualització d’obres al barri (interiors de Canyelles i apartaments tutelats 

per a gent gran Pau Casals) 
 

Es donen a conèixer les actuacions urbanístiques incloses al Pla d’Inversions 
Municipals previst al barri, que inclou la Urbanització de la Fase 2 d’interiors 
(6,2M €), la redacció del projecte CEM Artesania (0,5 M€), la rehabilitació 
dels Apartaments Pau Casals (2,9M €) i diferents actuacions de 
manteniment incloses al Pla Endreça (1,4M €) així com l’ascensor d’accés al 
Casal d’avis (0,6M €) 
 

 
3. Torn d'intervencions 

 
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les 

següents queixes o peticions, que es remetran als departaments municipals 

corresponents: 
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Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Es fan algunes intervencions en desacord 

–d’altres a favor- amb l’actuació 

d’endreça que s’ha dut a terme als 2 

solars habilitats com aparcament a la 

Rda. Guineuta Vella pel que ha suposat 

de reducció de places. 

L’actuació s’ha fet a requeriment de GUB 

per tal d’ordenar l’espai i evitar la 

presència de caravanes, assentaments i 

activitats il.lícites. 

S’interessa pel calendari de les obres de 

remodelació de façanes i en refereix un 

endarreriment del calendari previst 

Hi ha hagut un endarreriment degut a 

qüestions administratives però les obres 

es reemprendran al més aviat possible 

Es demana la construcció d’una rampa a 

l’alçada de Via Favència 13-15 

Es tracta d’un espai privat  

Demanen més bancs a l’Escola Deià així 

com la substitució dels bancs de pedra 

pel model de fusta al camí central del 

Parc Serra i Martí. 

Es pren nota 

Manifesta deficiències en el manteniment 

de l’arbrat i l’enlumenat del Parc Serra i 

Martí 

Es pren nota 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

Es reivindica construcció nou Casal d’avis No està prevista en aquest mandat 

Neteja 

Convivència/Civisme 

Prevenció i Seguretat 
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Mobilitat 

Es manifesten opinions a favor i en contra 

sobre  la qüestió sobre l’Àrea verda 

De moment no s’implementarà l’Àrea 

Verda al barri i tot i que es reconeix que 

hi ha diferents sensibilitats sobre aquesta 

qüestió i que cal trobar la manera de fer-

ne un debat serè i amb dades. 

Exposa l’absència de disciplina viària al 

c/Antonio Machado, entre F.G.Lorca i 

Rda. Guineueta Vella (estacionament en 

doble fil.lera) i demana actuació GUB  

Es trasllada la problemàtica a Guàrdia 

Urbana 

Altres 

Exposen la disconformitat amb 

l’adscripció dels centres de Secundària de 

l’Escola Tomàs Moro i proposen la creació 

d’un Institut-Escola 

És una qüestió que està a mans del 

Consorci d’Educació 

Refereixen queixes sobre la Direcció de  

l’Escola d’Adults de Canyelles  

Es traslladaran al Consorci. Ens faran 

arribar una carta. 

 


